# GET THREE! GET FREE!獎賞挑戰

免費獲贈100基本獎勵積分(價值 HK\$1,000)及 **AGOO** 運費優惠一年會藉(價值 HK\$200), 包含12張免運費基本獎勵訂單! Get FREE 100 Essential Rewards Points (worth HK\$1,000) and 1-year YL GO shipping subscription membership (worth HK\$200) which you can skip 12 Essential Rewards Subscription Orders for FREE!

# 達標期:2019年9月1日至12月31日

Qualification Period: September 1 to December 31, 2019

# 達標條件 Qualification Requirements

• 於9月內以任何高級入門套裝入會 Enroll as a new member with any Premium Starter Kit in September

• 在9月至10月內參加基本獎勵計劃  ${\it Join Essential Rewards Loyalty Subscription Program within September and October}$ 

● 在10月、11月及12月各購買100PV或以上基本獎勵訂單 Purchase 100PV or above Essential Rewards Subscription Orders in October, November and December respectively

• 在9月至12月內以任何高級入門套裝註冊至少3名新會員





Young 🌢 Living



以任何高級入門套裝入會



## 每月各購買100PV或以上基本獎勵訂單

Purchase 100PV or above Essential Rewards Subscription Orders each month

### 參加基本獎勵計劃

Join Essential Rewards Loyalty Subscription Program

## 以任何高級入門套裝註冊至少3名新會員

Enroll at least 3 new members with any Premium Starter Kit

SEP

10

NOV

- 推廣只適用於在9月1日至30日內以任何高級入門套裝入會的香港和澳門新會員(「參加者」)。
- 參加者須在10月至12月各購買100PV或以上基本獎勵訂單,日達到上述所有要求,即可免 費獲贈100分基本獎勵積分及YL GO運費優惠一年會藉。
- 如參加者已訂閱YL GO運費優惠計劃, YL GO運費優惠一年會藉獎賞將自動以20分基本 獎勵積分作取代,並不會作YL GO退款。
- 100分基本獎勵積分及YL GO運費優惠一年會藉將於2020年2月自動存入達標參加者的會 員賬戶。
- 如出現以下任何一種情況,Young Living有權收回有關參加者所獲得之獎賞或相對應於
- 如參加者在扣除退回產品後的幅訂單金額未能達到獎賞要求;或
- 如參加者違反Young Living的【政策和程序】或任何適用的法律法規。
- Young Living保留對達標資格和推廣規則作出任何變更、解釋和決定的權利。
- 如條款及細則的中、英文版本出現歧義,則以中文版本為準。

#### Terms & Conditions

- Promotion is only eligible for new members who join as Hong Kong or Macau new members with any Premium Starter Kit in September (the "Participants").
- Participants who process 100PV or above Essential Rewards Subscriptions Orders throughout October to December and achieve all the requirements stated above will entitle to FREE 100 Essential Rewards
- Points and 1-year YL GO shipping subscription membership.

   If participants are existing YL GO subscribers, 1-year YL GO shipping subscription membership reward will be automatically substituted by 20 Essential Rewards Points. No refund is allowed for existing YL GO subscribers
- 100 Essential Rewards Points and 1-year YL GO shipping subscription membership reward will be credited to qualifiers' membership account in February, 2020.
- Young Living reserves the right to recoup the reward received by the said participant or an amount equivalent to the reward if any of the following occurs:
- If the participant no longer archives the requirements for reward following a product return after deducting purchase amount of the returned products; or

  If the participant violates Young Living's "Policies and Procedures" or any applicable laws and regulations.
- Young Living reserves the right to make changes, interpretation and decision regarding any matters of these Qualification Rules.
- ullet In the event of any discrepancy between the Chinese and English versions of the terms and conditions, the Chinese version shall prevail.







